

Thursday 26th March 2020

ISK PARENT UPDATE 1: DISTANCE LEARNING PROGRAMME

Dear Parents,

First, I thank all of you for your feedback and suggestions regarding our distance learning programme and the work overload it is creating for many students and parents. In line with the letter sent by Dr Geraghty yesterday, we have shortened the lessons and reduce the expectation of work in response. We have also improved the visual and interactive instructions and content in the lessons. Initially, we prioritised senior and exam classes until we knew there was sufficient bandwidth to cope. We have now increased this content for students in grades 6 to 9. We will continue to monitor and adjust so please do continue to contact us. This is a learning process for all concerned and by working together we can develop it further.

All external exams (IGCSE, AS, A Level and IB Diploma) have now been cancelled by the authorities. However, please note that we will still have to provide grade information to the exam board for them to calculate the final grade. This means that students must continue with online learning until further notice. We expect to receive instruction on this over the weekend and early next week and I will write to parents immediately following this.

Finally, I recognise that this is a difficult time for everyone: balancing childcare, teaching, working from home and worrying about the stresses of the current global situation. It is important that students have some time off laptops, doing physical exercise or relaxing where possible. This is one reason for the shorter lessons. Children should be given the chance to talk about their concerns but also about other things, apart from the news. Please try to provide these opportunities for their wellbeing as much as you can. I also remind all parents that our counselling team remains available to help any student or parent who wants to contact them. Tamar Abou Samra tamar.abousamra@rakacademy.org , Ino Ewart ino.ewart@rakacademy.org and Mary Zeidan mary.zeidan@rakacademy.org. For any enquiries about university entrance, given the current circumstances, please contact Wadih Abou Aziz wadih.abouaziz@rakacademy.org.

To create a balance between the academic resources and the students' well-being, a Google Classroom will be set up for Grade 6, 7 and 8 students called "We are here to help you" by the Pastoral Team. A code will be sent to students to access this Classroom. Assemblies, fun activities, breathing exercises and other wellbeing activities and resources will be posted to help the students during this stressful time.

I wish everyone in our community the very best. Stay safe.

Edward

Edward Bantry White Head of School The International Secondary School, Khuzam (ISK) Ras Al Khaimah Academy



















الخميس 26 مارس 2020

تحديث 1 لأولياء أمور ISK: برنامج التعلم عن بعد

أولياء الأمور الكرام،

أولاً، ، أود أن أشكركم جميعًا على ملاحظاتكم ومقتر احاتكم فيما يتعلق ببرنامج التعلم عن بُعد والمجهود الزائد الذي أصبح على العديد من الطلاب وأولياء الأمور . وتمشيا مع الرسالة التي أرسلها دكتور غير اغيتي أمس، قمنا بتقصير الدروس وتقليل توقعات العمل استجابة لذلك. كما قمنا بتحسين التعليمات المرئية والتفاعلية والمحتوى في الدروس. في البداية ، قمنا بأولويات فصول كبار وامتحانات حتى عرفنا أن هناك نطاق كاف للتعامل. لقد قمنا الأن بزيادة هذا المحتوى للطلاب في الصفوف من 6 إلى 9. وسوف نستمر في رصد وضبط ذلك ويرجى الاستمرار في الاتصال بنا. وهذه عملية تعلم لجميع المعنيين ومن خلال العمل معًا ، يمكننا مو اصلة تطوير ها بشكل أكبر .

تم إلغاء جميع الاختبارات الخارجية (A Level ، AS ، IGCSE ، ودبلوم البكالوريا الدولية). ومع ذلك ، يرجى ملاحظة أنه لا يزال يتعين علينا تقديم معلومات التقدير إلى لوحة الامتحان حتى يتمكنوا من حساب الدرجة النهائية. هذا يعنى أنه يجب على الطلاب متابعة التعلم عبر الإنترنت حتى إشعار آخر. نتوقع تلقى تعليمات حول هذا الأمر خلال عطلة نهاية الأسبوع وأوائل الأسبوع المقبل ، وسوف أكتب إلى أولياء الأمور بعد ذلك مباشرة.

وأخيرا، أدرك أن هذا وقت صعب على الجميع: تحقيق التوازن بين رعاية الأطفال، والتعليم، والعمل من المنزل، والقلق بشأن ضغوط الوضع العالمي الراهن. من المهم أن يكون لدى الطلاب بعض الوقت بعيد عن أجهزة الكمبيوتر المحمولة ، أو ممارسة الرياضة البدنية أو الاسترخاء حيثما أمكن. وهذا أحد أسباب الدروس الأقصر. وينبغي إعطاء الأبناء الفرصة للتحدث عن اهتماماتهم ولكن أيضا عن أمور أخرى، بصرف النظر عن الأخبار. يرجى محاولة توفير هذه الفرص لر فاهيتهم بقدر ما تستطيع. كما أذكر جميع أولياء الأمور بأن فريق المشورة لدينا لا يزال متاحًا لمساعدة أي طالب أو ولى امر يريد التواصل معهم.

تمار أبو سمرةtamar.abousamra@rakacademy.org

اینیو ایوارت ino.ewart@rakacademy.org

وماري زيدان mary.zeidan@rakacademy.org

ولأي استفسارات حول دخول الجامعة، نظرا للظروف الراهنة، يرجى التواصل مع:

وديع أبو عزيز wadih.abouaziz@rakacademy.org

لخلق توازن بين الموارد الأكاديمية ورفاهية الطلاب ، سيتم إعداد فصل دراسي في Google Classroom لطلاب الصف 6 و 7 و8 يسمى "نحن هنا لمساعدتك" من قبل الفريق الرعوي. سيتم إرسال رمز إلى الطلاب للوصول إلى هذا الفصل الدراسي. سيتم نشر الجمعيات والأنشطة الترفيهية وتمارين التنفس وغيرها من أنشطة الرفاهية والموارد لمساعدة الطلاب خلال هذا الوقت العصيب.

أتمنى للجميع في مجتمعنا كل التوفيق. والبقاء آمنين.

إدوارد بانتري وايت مدير المدرسة المدرسة الثانوية الدولية، خزام أكاديمية رأس الخيمة















